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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, Civil Szervezetek, 
Városmarketing Bizottságának 2023. június 27. (kedd) napján 13 órakor Szekszárd Megyei 
Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri Tárgyalójában megtartott rendkívüli, 
nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Illés Tamás elnökhelyettes; 

Murvai Árpád képviselő, bizottsági tag; 
Faragó Zsolt bizottsági tag; 

 
Ülés közben érkezett:  Szabó Gergő Máté bizottsági tag 
 
Távolmaradását jelezte:  Csötönyi László elnök; 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 
     Majnay Gábor osztályvezető; 

Losonczyné Csuprik Erika közművelődési és civil 
kapcsolatok referense; 
Kovács Klaudia adminisztrátor; 

 
Meghívottak:     dr. Dobos Gyula 
     Németh Judit 
      
Csötönyi László elnök távollétében Illés Tamás elnökhelyettes köszönti a megjelenteket, 
majd megállapítja, hogy a bizottságból 3 bizottsági tag jelen van, a bizottság 
határozatképes. Az elnökhelyettes az ülést 13 órakor megnyitja. 
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Az Aranykönyvi szerkesztőbizottság elvégezte a munkáját és a 
javaslatuk itt vannak előttünk. Elnök úr annyit mondott, hogy ő is átnézte, ő elfogadásra 
javasolja. Először a kiküldött napirendet tenném fel szavazásra.  
 
Az elnökhelyettes az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 3 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
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NAPIREND 
 
1. napirendi pont: 

Javaslat a 2022. évi Aranykönyvi bejegyzésekre  
(134. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
Meghívott: Dr. Dobos Gyula 
                Németh Judit 
                     Asztalos Zoltán 

 
1. napirendi pont: 

Javaslat a 2022. évi Aranykönyvi bejegyzésekre  
(134. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
Meghívott: Dr. Dobos Gyula 
                Németh Judit 
                     Asztalos Zoltán 
 

Illés Tamás elnökhelyettes: Még egyszer tisztelettel köszöntöm a mű készítőit. Kérdezem a 
bizottsági tagokat, hogy van-e észrevételük, kérdésük, illetve kívánjátok-e valamivel 
kiegészíteni? 
 
dr. Dobos Gyula: Tisztelt Bizottság! Néhány dolgot szeretnék elmondani, mert az anyagból ez 
sokszor nem derül ki, hogy az Aranykönyv bizottság hogyan végzi a munkáját. Én 20 éve 
vezetem ezt a bizottságot, kezdetben 3 éves ciklusokban, ilyen segítőim voltak, mint Póla 
Károly, dr. Gesztesi Tamás. Későbbiek során dr. Méry Éva, Németh Zsuzsa bekerült a 
bizottságba, majd immár 3. ciklusban Németh Judit nyugalmazott könyvtárigazgató, és a 2. 
évben Asztalos Zoltán levéltáros az, aki segít ebben a munkában. A 2022. évi munkapéldányt 
április 24-én küldtem meg Losonczyné Csuprik Erikának, a civil kapcsolatok referensének és 
Csötönyi László elnök úrnak pontosan azzal a céllal, hogy ezt át lehessen nézni. Mindig is az 
írott és elektronikus médián kívül a bizottság tagjai az eseményen gyakran részt vesznek, és 
személyes tapasztalataikkal is segítik, hogy a megállapítások helyesek legyenek, illetve egyes 
esetekben kutatás útján is bővítik az ismereteket. Olyanra gondolok, hogy a neves hallottak 
meg az évfordulók, itt sajnos az újságban lévők azok nem elegendők, legtöbbször hiányosak, 
gyakran rosszak is, tehát komoly kutatást kell végezni ahhoz, hogy ebből egy elfogadható 
anyag váljon. Az évtizedek alatt kialakult formájú Aranykönyv 13 csoportba sorolja a 
politikamentesen rendelkezésre álló anyagát. Harag és részrehajlás nélkül, tehát valósághűen 
törekszünk mindig az éves anyag elkészítésére. Tapasztalat az, hogy az alap, közép és felsőfokú 
oktatási, közművelődési, egészségügyi, sportintézmények, kamarák mellett jóval kevesebb a 
gazdasági anyag, de több tucat civil szervezet és néhány szekszárdi polgár is rendszeresen 
elküldi javaslatait. A felhívásra a március 31-es határidőig érkezett anyagok nem mindig 
jelentenek új információt, részben kiegészítés, részben módosítás, hiszen az anyagokat már 
korábban kigyűjtöttük és ilyen esetben akkor vagyunk bajban, amikor ezek homlokegyenest 
mások, mint ami megjelent mondjuk a sajtótermékben. Akkor aztán körül kell nézni, hogy 
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akkor végül is mi a valóság és az igaz, ami nem túlságosan könnyű. Mondhatnám azt, hogy a 
sajtóhírek elég gyakran nem pontosak. A munka végső formába öntését segíti, hogy ha tárgyal 
a bizottság erről, és megosztják véleményüket az eddig elkészített munkaanyaghoz. Ebben az 
esetben a Közgyűlés elé már egy érettebb, kifinomultabb és egyetértésre sarkalló anyag 
kerülhet. Amennyiben a bizottságtól nem kapunk újabb muníciót, csak a korábbi évtizedben 
kialakult gyakorlat szerint tudjuk a munkánkat végezni. Ebben a reményben várjuk a 
bizottságok javaslatait, amennyiben szeretnék, hogy kibővítsük az anyagot a Közgyűlésre. 
Köszönöm szépen.  
 
Szabó Gergő bizottsági tag megérkezik az ülésterembe. Jelen van 4 fő bizottsági tag, a 

bizottság határozatképes. 

 

Illés Tamás elnökhelyettes: Időközben kiegészültünk, 4 fővel folytatjuk a munkát. A korábbi 
években nagy vitáink voltak az Aranykönyv tartalmáról. Ez mostanra úgy tűnik, hogy 
valamelyest csillapodott. Egy biztos, hogy azokból a forrásokból tudtok dolgozni, ami egyrészt 
közhitelesen elérhető, másrészt, amit a szervezetek önmagukról adatot szolgáltatnak. Most 
ez utóbbival vagyunk nagy bajban, mert sokan csinálnak nagyon jelentős eseményeket, de ha 
és amennyiben ez a médiaérdeklődést nem kelti fel, ők meg nem jelzik, akkor ezek óhatatlanul 
kimaradnak, nyilván ezt nem lehet senkin számonkérni. Arra lehet esetleg majd egy 
intenzívebb kampányt csinálni, különösen a civil szervezetek legyenek ezzel képben, hogy van 
egy ilyen lehetőség, és ha valami olyan, a város életében jelentős attrakció van, azt 
szíveskedjék felétek is jelezni, de ez csak most egy kósza gondolat a részemről. Köszönöm. 
Kérdés? Kérdés nincs, akkor a hozzászólásokat várom. 
 
Murvai Árpád képviselő: Én is szeretettel köszöntök mindenkit. Nagyon szépen köszönöm a 
szóbeli kiegészítést is és az anyagot természetesen. Én úgy látom, hogy nagyon korrekt, 
nagyon jó és a lehetőségek szerint széles körű az anyag, ami bekerül az Aranykönyvbe. Ez 
valóban fejleszteni való, hogy minél többen próbáljanak olyan tartalmas hírről, vagy 
eseményről hírt adni és közölni, amely bekerülhet. Itt tényleg még van mit csinálni, de még 
egyszer köszönöm szépen az írásbeli és a szóbeli beszámolót is. Köszönöm.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Egy kérdésem lenne. Pontosan nem néztem, még elnök úrral 
sem egyeztettem, most vettem észre, a mecénás díjak benne vannak, viszont nem találtam a 
Büszkeség díjakat most ebben az évben. Azt tudom, azt volt időm megnézni, hogy 2022. 
február 28-án kerültek átadásra a díjak. Ezt viszont nem volt időm megnézni, mert lehet, hogy 
2021. decemberében döntöttek, ha bekerült a 2021-esbe, akkor tárgytalan, de ezt nézzük meg 
holnapig, úgyis lesz bizottsági ülés, én is megnézem. Viszont azt el kell dönteni, mivel 2022. 
februárban lett átadva, hogy akkor bekerüljön-e.  
 
Németh Judit: Nem adták át, azt bevettük a következő évben, mert akkor egyszerre adták át. 
Ezért előfordulhatott az, hogy a következő éviben volt, de a szövegben azt jeleztük, hogy előző 
évi. Például a sportolóknál is sokszor előfordul, hogy 22-ben adják át mondjuk az előző évre 
vonatkozó díjakat.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Akkor leírjuk, hogy 2022-ben került átadásra a Büszkeség díj, és 
akkor ennyi fő, ennyi csapat, ennyi edző. Ezt javaslom, hogy kerüljön bele. Főleg azért is, mert 
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a rendeletünkben benne van, hogy a kitüntetett díjakat, akik kapták, azokat bele kell tenni. 
Ott van az év sportolója, év edzője, a 2017-18-asban benne van, megnéztem, akkor ezzel majd 
kiegészítjük, ha megszavazza a bizottság.  
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Van-e még valami? Ha és amennyiben nincs, akkor kérjük a 
bizottságot, hogy a Gábor által javasolt kiegészítést nézze meg és valahogy illessze be. Én 
magát az egész anyagot elfogadásra javaslom. Kérem, aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel 
jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottságának 

43/2023. (VI.27.) határozata 
a 2022. évi Aranykönyvi bejegyzésekről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottsága a „Javaslat a 2022. évi Aranykönyvi bejegyzésekről” szóló 
előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadására javasolja azzal a 
kiegészítéssel, hogy a Szekszárd Büszkeség díj szerepeljen a 2022. évi Aranykönyvben. 
 
Határidő: 2023. június 27. 
Felelős: Csötönyi László elnök 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Szeretném jelezni, hogy érkezett névhasználati 
kérelem a hivatalba, viszont ezeknek még utána kell, hogy nézzen a hivatal. Pár hét múlva 
mindenképp kelleni fog bizottsági ülés így a nyáron.  
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Valamikor a nyáron még egyet ülésezünk. Most nyáron ugye 
páran nem jöttek el a tervezett meghallgatásra, az egyesületi beszámolókat gondolom, hogy 
az őszre halasztjuk, de az ilyen ügyeket természetesen igyekszünk kezelni.  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Az Ákr. köti az Igazgatási Osztályt, így mindenképp kell 
ülés. 
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Mikor lesz ebből előterjesztés?  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Pár hetet még kértek, mert utána szeretnének még 
nézni valaminek. 
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Akkor a július 17-ei hétre tervezhetünk talán ülést. Köszönöm 
szépen a megjelenést, további szép napot, további jó munkát.  
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További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 13 óra 12 perckor 
berekeszti. 
 

K.m.f 
 
 

Murvai Árpád 
                  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
Készítette: 
 

dr. Holczer Mónika 
  jegyzőkönyvvezető 

  

Csötönyi László 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Biró Gyula 
                aljegyző 

 


